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    TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-3/2016-14 

Datum:   5. 5. 2016   

 

 

Z A P I S N I K  

10. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 4. 5. 2016 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 17 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Merkuš Jožef, Mihalič 

Franjo, Mlaj Bojan, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, 

Stajnko Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 

 

Odsotni: 

Haložan Marijan, Kobal Aleš. 

 

Ostali prisotni: 

Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Vanja Jus, Metka Meglič, Janja 

Šijanec, Karmen Purg, Irma Bračko, Stanko Rafolt, Maja Krajnc, Leon Budja - strokovne službe, 

Drabo Žura - predsednik nadzornega odbora, Marko Turčin - ZD dr. Adolfa Drolca Maribor, Metka 

Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

2. TOČKA 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 9. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 9. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 

ZA: 14 PROTI: / 

 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 10. redne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje. 

3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

4. Obravnava in potrditev Finančnega načrta Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto 

2016. 

5. Obravnava in potrditev Investicijskega programa za Rekonstrukcijo kletne etaže v objektu 

Zdravstvenega doma Maribor za prostore centralne sterilizacije in pralnice perila.   

6. Seznanitev z Letnim poročilom Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor za leto 2015. 

7. Obravnava in potrditev Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Hoče-Slivnica za leto 2015 - 

po skrajšanem postopku. 

8. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 

načrtu Občine Hoče-Slivnica (kratek postopek) – po skrajšanem postopku. 

9. Obravnava in potrditev Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav in rastlinskih 

čistilnih naprav na območju Občine Hoče-Slivnica – prva obravnava. 

10. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču parc. št. 

11/36, k.o. 704 Čreta. 

11. Obravnava in potrditev Sklepov o ukinitvi statusov grajenega javnega dobra. 

12. Obravnava in potrditev novelacije Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) za 

izdelavo celostne prometne strategije v Občini Hoče-Slivnica. 

13. Pobude in vprašanja. 

 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 

ZA: 16 PROTI: / 

 

 

4. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. ADOLFA 

DROLCA MARIBOR ZA LETO 2016 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 



Zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 4. 5. 2016 

 

3 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin.  

 

Stališča sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Odbora za 

finance Srečko Ornik. 

 

Župan Marko Soršak je vprašal, kdaj je predviden začetek delovanja zobozdravstvene ambulante v 

Slivnici. 

Predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin je povedal, da bodo posredovali pisno 

informacijo. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Finančni načrt Zdravstvenega doma dr. Adolfa 

Drolca Maribor za leto 2016. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

5. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA REKONSTRUKCIJO 

KLETNE ETAŽE V OBJEKTU ZDRAVSTVENEGA DOMA MARIBOR ZA PROSTORE 

CENTRALNE STERILIZACIJE IN PRALNICE PERILA 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin.  

 

Stališča sta podala predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj in predsednik Odbora za 

finance Srečko Ornik. 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Investicijski program za Rekonstrukcijo kletne 

etaže v objektu Zdravstvenega doma Maribor za prostore centralne sterilizacije in pralnice 

perila, v skladu s proračunskimi zmožnostmi za leto 2016 in 2017. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
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6. TOČKA 

SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM ZDRAVSTVENEGA DOMA DR. ADOLFA 

DROLCA MARIBOR ZA LETO 2015 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin.  

 

Razpravljali so člani sveta: Anton Obreht, ki ga zanima ali so sredstva za napredovanja lastna sredstva 

ali sredstva RS? 

 

Obrazložitev je podal predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca Maribor Marko Turčin, ki je povedal, da so 

dejansko financirani iz naslova ZZZS in tudi podredno zdravstvenih zavarovalnic. V okviru tega je 

kalkulacija cene nastavljena na strošek dela. Sredstva za napredovanja ne gredo direktno iz proračuna 

ampak iz sredstev zdravstvenih zavarovalnic.  

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se je seznanil z Letnim poročilom Zdravstvenega doma dr. 

Adolfa Drolca Maribor za leto 2015.  

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

7. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O ZAKLJUČNEM RAČUNU PRORAČUNA OBČINE 

HOČE-SLIVNICA ZA LETO 2015 - po skrajšanem postopku 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala svetovalka za finance Janja Šijanec.  

 

Stališča so podali predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak, predsednik Odbora za družbene dejavnosti Bojan Mlaj, predsednica Odbora za 

gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter, predsednik Odbora za finance Srečko 

Ornik in predsednik Statutarno pravne komisije Anton Obreht. 

Povedal je, da želi pisne odgovore na vprašanja, ki so bila dana na seji Statutarno pravne komisije 

(popravek NRP na strani 104, pojasnilo glede 40.000€ za odvetniške in notarske storitve in podjemno 

pogodbo za vodo na strani 38).  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o zaključnem računu proračuna Občine 

Hoče-Slivnica za leto 2015 - po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 15 PROTI: / 
 

 

8. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE HOČE-SLIVNICA (KRATEK POSTOPEK) 

 – po skrajšanem postopku 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Maja Krajnc.  

Stališča sta podala predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in podpredsednik Statutarno 

pravne komisije Rok Klajnšek. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

občinskem prostorskem načrtu Občine Hoče-Slivnica (kratek postopek) po skrajšanem 

postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU MALIH 

KOMUNALNIH ČISTILNIH NAPRAV IN RASTLINSKIH ČISTILNIH NAPRAV NA 

OBMOČJU OBČINE HOČE-SLIVNICA – prva obravnava 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt.  

 

Stališča so podali predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš, predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak, podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek in predsednik Odbora za 

finance Srečko Ornik. 

Statutarno pravna komisija je predlagala dopolnitev pravilnika v 6. in 8. členu, ki ga je strokovna 

služba upoštevala. 
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Razpravljali so člani sveta: Matjaž Strnad, ki je podal pobudo, da se občane obvesti preko dopisa ali 

spletne strani, na katera podjetja se lahko obrnejo glede izdelave čistilnih naprav. 

 

Župan Marko Soršak je v skladu s tretjim odstavkom 80. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica predlagal, da se prva in druga obravnava predloga pravilnika združita. 

Vprašal je, kdo se s predlogom strinja. 

ZA: 17 

PROTI: / 

 

Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih 

čistilnih naprav in rastlinskih čistilnih naprav na območju Občine Hoče-Slivnica v drugi 

obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

10. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA 

DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 11/36, K.O. 704 ČRETA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 9:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 11/36, k.o. 704 Čreta. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

11. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPOV O UKINITVI STATUSOV  

GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednje sklepe: 

 

SKLEP ŠT. 10:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

na zemljišču parc. št. 387/0, k.o. 696 Spodnje Hoče. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 11:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

na zemljišču parc. št. 1488/4, k.o. Spodnje Hoče. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 12:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

na zemljišču parc. št. 475/4, 703 Radizel. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 13:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

na zemljišču parc. št. 702/2, 699 Hočko Pohorje. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

SKLEP ŠT. 14:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 

na zemljišču parc. št. 402/9, 705 Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

 

12. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV NOVELACIJE DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE 

INVESTICIJSKEGA PROJEKTA (DIIP) ZA IZDELAVO CELOSTNE PROMETNE  

STRATEGIJE V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal strokovni sodelavec Stanko Rafolt. Predsednik Odbora za komunalo 

Zvonimir Trstenjak je podal stališče odbora.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 15:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta 

(DIIP) »Izdelava celostne prometne strategije v Občini Hoče-Slivnici«. 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  17 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

13. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

 

ANTON OBREHT 

Prosim občinsko upravo, da pripravi pravila za javna naročila malih vrednosti z jasno opredelitvijo 

nalog, obveznosti in korakov v postopku javnega naročila (zbiranje ponudb, imenovanje komisije, 

odpiranje ponudb in izbor najugodnejših ponudnikov).  

 

Opozoril bi, da je pri razpisu za šolske prevoze potrebno upoštevati oz. v pogodbo zapisati, da  so pri 

otrocih manjših od 130 cm obvezni jahači oz. pasovi, da ne bi prišlo do nesreč. 

 

Zanima me, kaj bo z odpisom dolga (1,000€), ki smo ga odpisali za otroka z revne družine?  

 

Prosim za odgovor glede pokrivanja izgub v višini 17.000€ na vrtcih. V bistvu gre za to, da je minus 

nastal na vrtcu zaradi dokazano prenizke ekonomske cene in ga ne moremo pokrivati s sredstvi iz 

preteklih let iz poslovanja javnega vzgojno izobraževalnega in varstvenega zavoda OŠ Franca Lešnika 

Vuka. 
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Za vzdrževanje in tehnične preglede mora biti podpisana pogodba z izvajalcem, ki bo izvajal obvezne 

tehnične preglede in vzdrževanja v skladu z zakoni in pravilniki varovanja zdravja, požarno varnost,… 

Zato prosi, da se tripartitna pogodba čimprej uredi. 

 

Predlagam, da občina zaračunava najemnino za telovadnice in jo namenja za čiščenje telovadnice in 

vzdrževanje vrtca, tako kot je zapisano v revizijskem poročilu. 

 

Pripravlja se urnik za telovadnico za prihodnje šolsko leto. Šola je prijavljena v zdrav življenjski slog 

in bi želeli, da se vadba v telovadnici začne ob 16.30. Zato prosi, da se pravočasno obvesti športno 

zvezo, da bo to upoštevala pri pripravi urnika. 

  

MARTINA RAUTER 

Občinsko upravo prosi, da dobi vpogled v strategijo Centra za aktivno preživljanje prostega časa, hkrati 

prosi predsednika odbora za družbene dejavnosti Bojana Mlaja, da se s tem programom, za katerega so 

predvidena sredstva v višini 20.000€, odbor za družbene dejavnosti seznani, glede na to, da ta postavka 

ne zadeva več področja gospodarstva in turizma, kamor je bila prvotno umeščena. 

 

Glede na to, da so v listi Znamo zmoremo zapisali, da se bodo zavzemali za zagon medgeneracijskega 

centra, za ureditev mladinskega centra in zagon centra dnevnih aktivnosti za starejše po različnih 

krajevnih skupnostih jo zanima, kaj uprava dela na teh treh postavkah? 

 

ZVONIMIR TRSTENJAK 

Zadeva se nanaša na aktualne Utrinke, ki so izšli v aprilu. Pripravil sem prispevek, ki je bil v Utrinkih 

objavljen pod naslovom dosežki, ki se jih ne bi sramovali niti največji. Ob branju prispevka pa sem 

ugotovil, da v prispevku niso bili objavljeni podatki o podeljenih priznanjih za nominiranega športnika 

oz. klub v letu 2015, za zaslužne športne delavce 4 posamezniki in za izredne dosežke v vrhunskem 

športu tudi 4 posamezniki. Odgovornega urednika sem zaprosil za pojasnilo, ali so navedeni deli 

mojega prispevka izpadli slučajno oz. pomotoma, ali pa je bil prispevek skrajšan po odločitvi urednika 

oz. uredniškega odbora. Istočasno sem izpostavil še mnenje, da umestitev prispevka na sredino 

časopisa ni dobra, saj so vanjo vstavljene potem priloge občinske uprave, ki prispevek razdelijo v dva 

dela. 

Glede na to, da do današnjega dne s strani odgovornega urednika nisem prejel nikakršnega pojasnila, 

prosim občinsko upravo, da pojasnilo pridobi do naslednje seje občinskega sveta.  

 

V prispevku Devettedenske aktivne počitnice se navedeni podatki ne skladajo niti z osnovno verzijo 

povabila, niti s tisto objavljeno na spletu. Opozoriti bi želel predvsem na neskladje s številom 

udeležencev, ki jih je bilo najprej 60, sedaj 45, na prehrano, zahtevek na povabilu ne jamči, da v 

ponudbi zagotovi vse, kar je zapisano v članku, cena prispevka staršev je v članku 20€, v povabilu pa 

2€ na dan. Čeprav so pogoji v spremenjenem povabilu za uporabnika ugodnejši, se lahko zgodi, da 

nekateri starši, ki bodo prebrali samo članek v Utrinkih, otroka ne bodo prijavili, saj bo za nekatere 

objavljena višina prispevka previsoka, predvsem to velja za socialno šibke in družine z več otroki. 

Zakaj pripravljavci pri objavi razpisa niso upoštevali nobenega od posredovanih predlogov, vključno s 

tistimi, ki se nanašajo na slovnične napake v besedilu povabila. Prav tako je opozoril na problematična 

merila za izbor izvajalcev opredeljena v točki 4 povabila k oddaji ponudb.  

 

SREČKO ORNIK 

Predlagam, da se na spletni strani objavi obvestilo, kadar zmanjka vode.  
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Zanima me kaj se dogaja z ograjo na pokopališču v Hočah, ki kazi izgled že nekaj časa. Ali jo 

nameravate popraviti? 

 

Glede Utrinkov imam nekaj pomislekov. Poslal sem članek (Moja pesem, moje sanje – Iščemo pevske 

talente), pa ni bil objavljen. Zato predlagam uredniškemu odboru, da pisce člankov obvestijo, kadar 

članek ni objavljen. 

 

MATJAŽ STRNAD 

Dajem pobudo krajanov KS Reka Pohorje, da se prouči možnost in najdejo sredstva za izgradnjo 

pločnika od OŠ Reka Pohorje pa vsaj do zaselka Polana št. 14, 15, 16. 

Imamo podpise 83 gospodinjstev in zahtevek, da se to uredi. Apeliram na pristojne službe v občini, da 

pripravijo dokumentacijo in k temu tudi pristopijo. 

 

ROK KLAJNŠEK 

Name so se obrnili kmeti iz Orehove vasi, namreč sedanja postavitev ovir Na agrarni v Hotinji vasi ne 

omogoča optimalnega prehoda. Ker je cesta Na agrarno večkrat zaprta zaradi sanacije ribnikov jim je 

prehod onemogočen. Prosijo, da se za določen čas ovire, ki stojijo ob koncu ceste Na agrarno 

odstranijo, da bodo lahko nemoteno opravljali delo. 

 

Vse več krajanov me opozarja na problematiko glede Saubermacherjevih vreč za plastiko. Pravijo, da 

dobijo enako število vreč, ne glede na različno prostornino zabojnika in različno višino plačila 

položnice. Rešitev problema vidijo v spremembi količine dobljenih vreč, ki bi bila primerna razmerju 

velikosti zabojnika. 

 

Mladina v Hotinji vasi opozarja in hkrati prosi, da kot predstavnik kraja na občino prenesem 

informacijo o razmerah igrišča na vaški gmajni. Košarkaški koši so namreč že več let brez mrežic, zato 

prosijo, če je možno, da se do poletja to uredi. 

 

Direktor PETER COKAN 
Občinska uprava se trudi obnašati čim bolj gospodarno. Posledica te gospodarnosti je, da tudi kjer je 

vrednost do 20.000€, izpeljemo evidenčni postopek. Na ta način smo dobili za 50% cenejše izvajalce.  

 

Upoštevali bomo predlog glede uporabe pasov ali jahačev v avtobusih za otroke manjše od 130 cm in 

to dodali v pogodbo za šolske prevoze. 

 

Za varstvo pri delu bomo pripravili tripartitno pogodbo. 

 

Predlog da se najemnina od telovadnice nameni vrtcem bomo proučili.  

Kar se tiče presežkov v vrtcih odloča občina, kar se tiče presežkov šole pa odloča svet šole.  

 

Kar se tiče prerazporeditve postavke s področja turizma in gospodarstva na področje družbenih 

dejavnosti smo to storili preprosto iz razloga, ker je bilo v pripravi proračuna predpostavljeno, da je to 

investicija. V nadaljevanju se je izkazalo, da to ni investicija, ampak se bi izvedle vsebine in animacije, 

ki bi otrokom omogočile aktivno preživljanje prostega časa, kar pa spada pod družbene dejavnosti. 

 

Postopek za izvedbo poletnega tabora se je ponovil, ker je bil dan očitek, da je prispevek za otroka v 

višini 20,00€ na teden preveč. Spremenila so se tudi merila. Prej je bilo določeno, da imajo prednost 

društva s sedežem v občini. Ker bi naj to bilo sporno, domača društva nimajo več prednosti pri izbiri. 
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Strokovna služba je preverila in merilo glede sedeža društva pravno ni sporno. 

 

STANKO RAFOLT 

Po informaciji, ki sem jo pridobil s strani Cestnega podjetja Ptuj in Direkcije za infrastrukturo je bilo 

popravilo protihrupne ograje naročeno, vendar tistega manjkajočega elementa zaenkrat še niso dobili. 

Podatka, kdaj bodo to naredili nimamo. Je pa bilo že nekajkrat urgirano, da naj zadevo čimprej uredijo. 

 

JANJA ŠIJANEC 

Glede odpisa dolgov zakonodaja določa, da se lahko odpišejo dolgovi socialno šibkim družinam in da 

morajo izpolnjevati določene pogoje. To pomeni, da so uporabljena vsa pravna sredstva za izterjavo teh 

dolgov. Ob upoštevanju vseh teh predpostavk predpostavljamo, da so to dolgovi, ki jih dejansko ni bilo 

mogoče izterjati niti z izvršbami, niti s kakšnimi drugimi pravnimi sredstvi. Zato je večina občin 

zavzela prakso, da se odpis dolgov knjiži v breme presežkov preteklih let. Za pokrivanje presežka 

prihodkov nad odhodki pa dejansko zakonodaja določa, da se ali izguba ali presežek knjiži v presežke 

preteklih ali prihodnjih let. Zakonodaja namreč določa, da stroške ekonomske cene pokrivajo starši in 

občina. V kolikor bi izgubo pokrivali iz proračuna, bi dejansko stroške ekonomske cene pokrivala samo 

v tem delu občina. 

 

ANTON OBREHT 

Glede javnega naročanja nimam nobenih zadržkov. Želimo imeti samo pravila, da vemo kako 

postopati. 

Tudi glede telovadnice ni nič narobe, samo dogovoriti se moramo, da bomo vedeli kako funkcionirati, 

da bomo imeli pokrite stroške in bodo lahko uporabniki nemoteno trenirali. 

 

MARTINA RAUTER 
Po mojih informacijah ste do trenutka objave prvega razpisa, ki je zdaj že razveljavljen, trikrat zbirali 

interne ponudbe za center za ustvarjalno preživljanje prostega časa ter ob tem zgubljali čas in energijo. 

Edini ki ob tem zgubljajo so naši mladi občani. Moj namen je, da te storitve tukaj pridejo kakovostno 

do naših mladih uporabnikov. 

Vsi čakamo naval turistov, pri tem pa pozabljamo, da imamo blizu mesto Maribor, če uredimo 

kolesarske poti, naredimo privlačen center, kamor lahko pridejo tudi naključni mimoidoči, se ta točka 

zadeva tudi odbora za gospodarstvo in turizem. Sama ne bom pristala na ozkoglednost delitve.  

 

ZVONIMIR TRSTENJAK 

Želel bi pojasnilo glede Utrinkov, ko je direktor povedal, da so članki domena uredniškega odbora.  

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in ob 
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sejo zaključil. 

 

 

 

Zapisala:                                                      Župan  

Metka Oberlajt                                    Marko Soršak  


